
Ajuntament de Castelló

1. Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

Núm. d’acta: 33

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 26 de novembre de 2018

Hora d’inici/fi: 19:30 h / 21:00 h

Lloc: Pl. Llacunes de Ruidera, s/n “Mas Blau”

Membres assistents:

Sra. Verònica Ruiz Escrig
Sr. Carlos Feliu Mingarro
Sr. Casto Moya Macías
Sr. Pedro Bermúdez Bolos
Sr. José Vte. Álvarez Miravet
Sr. Vicente Gonell Mulet
Sr. Pascual Barreda Martínez
Sra. Concepción Guillamón Albalate

Membres absents: 

Sr. José Luis López Ibáñez
Sr. David Aguilar Ferrer
Sr. Fernando Vilar Moreno
Sr. Enric Clemente Laguarda
Sra. Lorena Bachero Colomer

Presidenta (Compromís)
Regidor (P Popular)
Veí (Alcaldia)
AV Grupo Reyes y Ctra. Alcora
AV El Saboner
AV Pda. Benadresa
AV Ctra. Borriol, Roser y ady. 
AV La Choquera 

Vicepresident (PSOE)(*)
Veí (CS e M)(*)
Veí (Alcaldia)
Vocal (Compromís)
AMPA CEIP Jaume I

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària:
Inmaculada Arnau Picazo

La presidenta declara oberta la sessió i passa a tractar l’ordre del dia establert:

1. APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST CELEBRADA EL 29 
D'OCTUBRE DE 2018

S'aprova l'acta  de la  Junta  del  Districte  Oest,  celebrada  el  29  d'octubre  de 2018,  per 
unanimitat dels membres de la Junta.

2. RESOLUCIÓ DE PROPOSTES

La presidenta dona compte dels tràmits i de les distintes solucions que s'han dut a terme 
segons les propostes i suggeriments exposats pels membres de la Junta, i la secretària de 
la Junta llig els informes de cada negociat.



3. PRECS I PREGUNTES

El Sr. Pascual Barreda, representant de l'AV Ctra. Borriol, Roser y adyacentes, presenta 
tres escrits per al seu tràmit en què sol·licita la reposició de les xarxes del camp d'esports 
del parc Roser de la plaça Jaume Ribes, la instal·lació de bancs de mobiliari  urbà a la 
vorera  de carretera  de  Borriol  (tram entre  el  camí  Collet  i  la  rotonda  Mare Teresa  de 
Calcuta) i l’adopció de les mesures oportunes per a dificultar totalment el pas en ambdós 
extrems del pont que creua el riu Sec (canal provinent del pantà de Mª Cristina). Sol·licita  
informació sobre la instal·lació de contenidors d'oli a la ciutat i finalment entrega còpia de 
dos escrits per a fer  un seguiment del  seu tràmit,  presentats per registre amb número 
44814 de data 28/06/16 i un altre amb número 22546 de data 27/03/18 en els quals se 
sol·licitaven la instal·lació de dos fonts, una a la carretera de Borriol,  a la vorera de la 
rotonda de la Cadira, i una altra a la vorera de la confluència del camí Collet amb la via de 
servei de la ronda Oest, respectivament.

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AV El Saboner, en primer lloc explica a la Junta 
la prioritat d'asfaltatge del carrer Arquitecte Gaudi, ja que es va relacionar aquest asfaltatge 
en diverses campanyes de pavimentació d'anys anteriors i encara continua sense asfaltar. 
Sol·licita la retirada de la tanca dels treballs de les obres del Mas Blau, que encara està a 
la plaça de les Llacunes de Ruidera. Proposa que s'asfalte un metre i mig de zona del solar 
sobrant situat davant de l'entrada del Centre Urban i que se senyalitze per a aparcaments 
en bateria de vehicles que acudeixen al Centre. Proposa que arreglen el camí situat des 
del carrer Aragonés fins a la quadra Saboner, aprofitant que estan fent obres d'instal·lació 
de canonades per a llum en aquest tram. També proposa que des de la Junta es donen 
idees per a realitzar activitats de dinamització del districte.

La  Sra.  Concepción  Guillamón,  representant  de  l'AV  La  Choquera,  pregunta  per  la 
publicitat  de  l’empresa  ceràmica  de  l'estàtua  ubicada  a  la  rotonda  de  la  carretera  de 
l’Alcora. La presidenta explica que la majoria de vegades les empreses financen aquest 
tipus de monuments i que eixa és la raó de la publicitat.

El Sr. Vicente Gonell, representant de l'AV Pda. Benadresa, sol·licita la reparació de clots a 
la carretera de l’Alcora, al costat de la parada d'autobús de la Venda Rosita. També exposa 
que  en  la  quadra  Doñana  estan  fent  obres  i  que  es  tinga  en  compte  per  part  de 
l'Ajuntament que es reposen els serveis urbanístics en finalitzar-les. Finalment comunica 
que des de fa un any i mig no s'està cobrant el lloguer del local on està ubicat el consultori  
mèdic del grup Benadressa.

El Sr. Pedro Bermúdez, representant de l'AV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, sol·licita la poda 
dels arbres de la plaça de l'Era i Reis 2000 a principis d'any.

Finalment i en relació amb la campanya de repavimentació de carrers del Districte per a 
2018, s'acorda passar el llistat de les propostes als membres de la Junta perquè s'afigen 
més carrers, si és necessari, i es prioritzen, a fi de confeccionar una relació per prioritat  
d’aquells que estan en pitjor estat.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió a les vint-i-una hores, de la 
qual s’estén aquesta acta, que firmen la presidenta i la secretària de la Junta, en el lloc i la 
data al principi expressats.
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